



Ref: 193/22

Date: 25/04/2022

(Unofficial Translation)

The Permanent Mission of the Republic of Iraq to the United Nations Office at Geneva presents its compliment to the Secretariat of the United Nations, Office of High Commissioner for Human Rights, Human Rights Treaties Division, Committee against Torture (CAT), and with reference to the Secretariat's Note Verbal dated 15 March 2022, and the Republic of Iraq Mission's Note Verbal dated 12 April 2022, regarding the review of the second periodic report of Iraq to the Committee against Torture (CAT/C/IRQ/2), submitted on 20 August 2019 under article 19, paragraph 1, of the Convention against Torture and Other Cruel, Inhuman or Degrading Treatment or Punishment, where a constructive dialogue with a delegation of Iraq will take place on Tuesday, 26 April 2022, and Wednesday 27 April 2022, has the honour to inform the esteemed Committee that **Mr. Riyadh Sedeeq QARAWLUS** will be among the delegation of the Republic of Iraq to participate the review of the aforementioned report.

The Permanent Mission of the Republic of Iraq avails itself of this opportunity to renew to the Secretariat of the United Nations, Office of High Commissioner for Human Rights, Human Rights Treaties Division, Committee against Torture, the assurances of its highest considerations.



Geneva, 25 April 2022

**The Secretariat of the United Nations, Office of High Commissioner  
for Human Rights, Human Rights Treaties Division,  
Committee against Torture, Geneva**



Ref: 193 /22

Date: 25/04/2022

تهدي الممثلة الدائمة لجمهورية العراق لدى مكتب الأمم المتحدة والمنظمات الدولية الأخرى في جنيف أطيب تحياتها الى أمانة الأمم المتحدة، مكتب المفوضية السامية لحقوق الانسان، شعبة هيئات معاهدات حقوق الانسان، لجنة مناهضة التعذيب، وبالإشارة إلى مذكرة الأمانة العامة المؤرخة في 15 آذار 2022، ومذكرة الممثلة الدائمة لجمهورية العراق المؤرخة في 12 نيسان 2022، بشأن مناقشة التقرير الدوري الثاني للعراق المقدم إلى لجنة مناهضة التعذيب (CAT/C/IRQ/2)، في 20 آب 2019، بموجب الفقرة (1) من المادة (19) من اتفاقية مناهضة التعذيب وغيره من ضروب المعاملة أو العقوبة القاسية أو اللاإنسانية أو المهينة، والذي سيجري الحوار البناء بشأنه مع وفد العراق يومي الثلاثاء 26 نيسان 2022، والأربعاء 27 نيسان 2022، تتشرف بإبلاغ اللجنة الموقرة بأن السيد رياض صديق قره ولسون سيكون من ضمن وفد جمهورية العراق للمشاركة في مراجعة التقرير المذكور آنفاً.

تغتنم الممثلة الدائمة لجمهورية العراق لدى مكتب الأمم المتحدة والمنظمات الدولية الأخرى في جنيف هذه المناسبة لتعرب لأمانة الأمم المتحدة، مكتب المفوضية السامية لحقوق الانسان، شعبة هيئات معاهدات حقوق الانسان، لجنة مناهضة التعذيب، عن فائق تقديرها واحترامها.



جنيف 25/نيسان/2022

أمانة الأمم المتحدة، مكتب المفوضية السامية لحقوق الانسان،

شعبة هيئات معاهدات حقوق الانسان، لجنة مناهضة التعذيب

